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Zápis z veřejného zasedání  Zastupitelstva obce Lično 
konaného dne 21. 9. 2023, pořadové číslo 8 

 
Místo konání: Prostory bývalé vinárny 

Zahájení: 19.00 hod Ukončení: 20.30 hod 

Jednání řídil (a) předsedající: starostka Ing. Martina Ludvíková 

Ověřovatelé zápisu:  Bc. Jana Červinková a Ing. Jan Baše 
Provedení zápisu: p. Jaroslava Kučerová 

Přítomní zastupitelé: 7 

Omluvení zastupitelé: 2 

Občané (přítomní dle prezenční listiny*): 17 
*Prezenční listina je přílohou č. 1 tohoto zápisu.  
 

Zahájení, schválení programu zasedání  
Předsedající: Vážení členové zastupitelstva obce, vážení spoluobčané, dovolte mi, abych Vás přivítala na 
8. zasedání zastupitelstva obce Lično (dále jen ZO), které jsem svolala v souladu s § 92 odst. 1 zákona 
č. 128/2000 Sb. o obcích. Zasedání bylo řádně svoláno a oznámení včas vyvěšeno. Konstatuji, že je 
přítomno 7 členů zastupitelstva, což činí nadpoloviční počet členů zastupitelstva a naše jednání může 
přijímat usnesení. Z dnešního zasedání je pořizován audio záznam pro účely pořízení zápisu.  
Zápis z minulého jednání je k nahlédnutí zde, pokud k němu nebudou vzneseny námitky, bude považován 
za schválený. 
Ověřovateli zápisu z jednání jsou navrženi Bc. Jana Červinková a Ing. Jan Baše. 
Zapisovatelkou z jednání určuji p. Jaroslavu Kučerovou.  
Paní ředitelka ZŠ a MŠ Bc. Barvířová se dnes z jednání omlouvá, dnes proběhly třídní schůzky a školská 
rada. 

 
Schválení programu a návrhové komise pro přípravu usnesení 
Předsedající navrhla program v následujícím znění: 
1. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce. 
2. Organizační záležitosti – schválení kronikáře a uzavření pracovně-právního vztahu. 
3. Nabytí nemovitosti do majetku obce Lično v k.ú. Lično: LV č.266, p.č. 3159, výměra 11711m2, 

druh pozemku trvalý travní porost. 
4. Poskytnutí dotace a schválení uzavření veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí s fi Dang Sy 

Tan, IČ: 67425151 v souvislosti s dotací Královéhradeckého kraje 23RRD10-0076 Podpora 
provozu prodejen na venkově. 

5. Schválení podání žádosti o dotaci na rekonstrukci vodní nádrže Roubinka v Ostašovicích na SFŽP 
ČR, MZ. 

6. Schválení podpisu smlouvy o dotaci na SZIF – Přístřešky v Ličně a Ostašovicích 2023 
7. Rozpočtové opatření 5/2023 v pravomoci starostky. 
8. Rozpočtové opatření 6/2023. 
9. Různé   - info o stavu finančních prostředků, úroky z vkladů, 

- info o dění a připravovaných projektech. 
10. Diskuze 
11. Shrnutí usnesení a závěr. 

 
Do návrhové komise pro přípravu usnesení jsou navrženi: p.Karel Joukl a Bc. Stanislav Koráb. 
Rozprava:  --- 
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Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 

Pro: 7 Všichni přítomní 
Proti: 0  

Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: ZO schvaluje program zasedání a schvaluje návrhovou komisi pro přípravu usnesení  
ve složení p. Karel Joukl a Bc. Stanislav Koráb. 
 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů z minulých jednání ZO 
Pro toto zasedání ZO zpracovala předsedající ing. Martina Ludvíková, starostka: 
Plnění úkolů:  
Bod 2-6 a 9 usnesení ZO č. 2-6: Záležitosti týkající se účetnictví byly splněny, zveřejněny dle zákona. 
Bod 7. Prodej pozemku p. č. 3011 o výměře 2279 m2 a p. č. 3014 o výměře 1841 m2 v k.ú.Lično – vše 
proběhlo, na KN zapsáno s předkupním právem pro Obec Lično. 
Bod 8. Dotace na chodníky pod vydaným stavebním povolením – Lično, komunikace pro pěší, č.zak. 
2020/006 a Prodloužení komunikace pro pěší č.zak.2020/007 – zaevidováno, bude k realizaci, jakmile 
bude vhodný dotační titul. 
ZO projednalo kontrolu plnění usnesení z předchozích zasedání ZO a ZO bere uvedené na vědomí. 
 

2. Organizační záležitosti – schválení kronikáře a uzavření pracovně-právního vztahu. 
Předsedající: V červnu 2023 nám kroniku předal předešlý kronikář p. Fr. Talavašek, který byl 
kronikářem obce do r.2018 a který ji podle svých slov ještě doplňoval. Jako kronikářka se v srpnu 
přihlásila paní Mgr. Kristýna Faltová, Lično 4.  
Stav současné kroniky: Kronika je doplněná do r.2018. Nedopsaná část kroniky od r.2018 do r.2022 se 
nebude doplňovat, stejně tak se vynechá i 40 nepopsaných stran s předkreslenými obrázky a podpisy a 
bude se pokračovat dále od tohoto volebního období, tj.od října 2022 na nové listy. Část nedopsaná a 
vynechané listy kroniky budou pouze okomentovány, aby bylo pro budoucnost vysvětlení, proč se tak 
stalo. 
Nově vedená kronika: Kontrola kroniky a odměna za vedení kroniky bude 2x do roka – po splnění 
náležitostí, ne měsíčním paušálem kronikářovi bez kontroly. Kontrolu bude mít na starost předseda 
kontrolního výboru pí. Monika Hejnová a starostka: Za předchozí rok bude kronika vždy zpracovaná do 
počátku března následujícího roku v konceptu a do konce března v záznamu. Poté bude toto 
zopakováno v září daného roku. Kronika za rok 2022 a 23 bude mít mimořádný režim s tím, že bude 
zpracována do konce března 2024. Kronika lze vést i elektronicky. 
Jsme spolu s paní Faltovou a zastupiteli v souladu, že když na ZO odsouhlasíme, uzavřeme pracovně-
právní vztah. Odměna kronikáře bude dle rozsahu zápisu, a to v rozmezí 5.000,- až 10.000,-Kč za 
odvedený zápis. Zajistíme i další záležitosti, které by měly být: školení pro kronikáře na podzim v režii 
obce, pojedeme spolu s kronikářkou na proškolení do Státního okresního archivu v Rychnově nad 
Kněžnou (vedoucí pí Mgr.Morávková), kde je již předjednáno. 
Zápis do kroniky bude dopředu schvalovaný, kronikář si nebude do kroniky promítat svoje vlastní 
pohledy a postoje. Stávající kronika je zde k dispozici nahlédnutí. 
Rozprava:  P.Klapal – proč se nedoplní roky, až to bude někdo za 50let číst, někdo by měl zpětně doplnit 
a napsat, co se v kterém roce událo. Starostka: toto je ještě v řešení, ale pokud kronikář chyběl, bude to 
zapsáno. I v minulosti nebyly zapsány všechny roky. Do kroniky v tomto stavu je těžké něco doplňovat. 
V této chvíli je pro nás prioritou, aby se v kronice pokračovalo. P.Voda: Doplnění by nemělo být náročné, 
něco by se mělo napsat, nová kronikářka bude potřebovat i minulost, základní věci. Starsotka: V této 
chvíli bude okomentováno co se dělo a proč se tak dělo, nejsme schopní vše doplnit, s paní kronikářkou 
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jsme takto domluveni a za těchto podmínek, které zde byly prezentovány. Nechme tomu vývoj, my nyní 
musíme někde začít. 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 

Pro: 7 Všichni přítomní 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: ZO schvaluje do funkce kronikářky obce paní Mgr.Kristýnu Faltovou a schvaluje uzavření 
pracovně-právního vztahu. 

 
3. Nabytí nemovitosti do majetku obce Lično v k.ú. Lično: LV č.266, p.č. 3159, výměra 

11711m2, druh pozemku trvalý travní porost. 
Předsedající: Od dubna 2023 proběhla celá řada jednání ohledně možnosti výstavby rybníku Pod 
Hůrkou. A to jak s Státním pozemkovým úřadem v RK, který vypracovává dokumentaci a zároveň by 
měl financovat výstavbu rybníku a ten by pak měl být převedený do majetku obce. Limitující kriteriem 
je uskladnění výkopku. Proběhla jednání s vytipovanými vlastníky: p. Jörgem, jeho právním zástupcem 
JUDr.Kašparem i s vlastníky dalších okolních pozemků i byli osloveni vlastníci jiných pozemků v okolí, 
tak abychom našli optimální řešení pro výstavbu rybníku. 
Nakonec jsme posoudili všechny možné varianty a společně došli k závěru, že pro nás nejlepší bude 
zakoupit pozemek v k.ú. Lično: LV č.266, p.č. 3159, výměra 11711m2, druh pozemku trvalý travní 
porost za cenu 650.000,-Kč od současného vlastníka, kterým je Mgr. Petr Jörg, Antonína Dvořáka 5, 
46601, Jablonec nad Nisou. 
Rozprava:  P.Voda: Bude tento pozemek stačit pro uskladnění? Starostka: Bude z toho postavena i hráz, 
takže by měl, pokud ne, mám osloveny i ostatní vlatníky, kteří umožní rozprostření zeminy. P.Klapal: 
Jaké jsou rozměry rybníku? Starostka: Plocha necelé 2ha, hloubka více než 1,5m. P. Tomeš: Je tam 
el.vedení, není to problém? Starostka: Projekt toto řeší. P.Klapal: Jaký je přístup k rybníku? Starostka: 
Pro veřejnost bez problémů. 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 

Pro: 7 Všichni přítomní 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: ZO schvaluje nabytí nemovitosti do majetku obce Lično v k.ú. Lično: LV č.266, p.č. 3159, 
výměra 11711m2 a pověřuje starostku k jednání o kupní smlouvě a jejímu podpisu. 

 
4. Poskytnutí dotace a schválení uzavření veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí 

s fi Dang Sy Tan, IČ: 67425151 v souvislosti s dotací Královéhradeckého kraje 
23RRD10-0076 Podpora provozu prodejen na venkově. 

Předsedající: V letošním roce jsme požádali o dotaci. Dotace 50.000,-Kč nám již byla připsána na účet, 
naše spoluúčast je 50.000,-. Dotace pro p.Danga je tedy 100.000,-Kč. Tato bude použita výdaje spojené 
se zachováním a obnovou stálé prodejny. Mezi obcí a p.Dangem bude podepsána veřejnoprávní smlouva 
o poskytnutí dotace z rozpočtu obce. 
Rozprava:  --- 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 
Pro: 7 Všichni přítomní 

Proti: 0  
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Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: ZO schvaluje poskytnutí dotace a schválení uzavření veřejnoprávní smlouvy o jejím 
poskytnutí s fi Dang Sy Tan, IČ: 67425151 v souvislosti s dotací Královéhradeckého kraje 23RRD10-0076 
Podpora provozu prodejen na venkově ve výši 100.000,-Kč. 
 

5. Schválení podání žádosti o dotaci na rekonstrukci vodní nádrže Roubinka 
v Ostašovicích na SFŽP ČR, MZ. 

Předsedající: Již v únoru 2023 jsme začali spolu s fi Axiom řešit opravu vodní nádrže Roubinka 
v Ostašovicích. V květnu jsem s Fi Axiom podepsali smlouvu na vypracování kompletní projektové 
dokumentace (PD) a žádosti dotace z SFŽP, MZe na rekonstrukce malých vodních nádrží, a to i 
opakovaně.  
V současnosti máme PD, rozpočet cca 1.8mil.Kč vč.DPH – je v tom kalkulace pozinkovaného zábradlí 
(495tis.Kč– předtím počítali s dřevěným). Dotace je ve výši 75-85%, a to vč.práce fi Axiom. Pokud se 
dotace podaří, mohla by rekonstrukce stát cca 400tis.Kč. 
Rozprava:  P.Doležal: To staré by bylo zlikvidováno a vystavěno vše nové?  Starostka: Došlo by ke 
kompletní rekonstrukci, poprvé od r.1976. P.Voda: Je oprava součástí studie, která se zadávala vloni 
ohledně přívalové vody od myslivny na Ostašovice? Bylo by důležité zabezpečit kvůli přívalové vodě. 
Roubinka vodu nezadrží. Starostka: O této studii nevím. P.Zárybnický: O tom se pouze mluvilo. Starostka: 
Můžeme se o protipovodňových opatřeních dále bavit, ale to není nyní součástí. 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 

Pro: 7 Všichni přítomní 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0  
Návrh byl přijat: ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na rekonstrukci vodní nádrže Roubinka 
v Ostašovicích na SFŽP ČR, MZ, a to i opakovaně. 
 
6. Schválení podpisu smlouvy o dotaci na SZIF – Přístřešky v Ličně a Ostašovicích 2023. 
Předsedající: Žádosti na SZIF byly předané v 3/2023, v současné době je odsouhlaseno a budou vyzývat 
k podpisu smlouvy o dotaci – předpokládané náklady 786.500,-Kč vč.DPH, dotace 80% 629.200Kč, 
předpokládané výdaje obce na dva přístřešky: 157.300,-Kč. Přístřešky budou stát u veřejných budov. 
Rozprava:  p.Klapal: Bude to tedy plocha a na ní pozinkované ohrazení se střechou? Starostka: Ano. 
Velikost bude do 20m2. 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 
Pro: 7 Všichni přítomní 

Proti: 0  
Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: ZO schvaluje podpis smlouvy o dotaci na SZIF – Přístřešky v Ličně a Ostašovicích 2023. 

 
7. Rozpočtové opatření 5/2023 v pravomoci starostky. 
Předsedající: V rámci tohoto rozpočtového opatření jsou položky na straně příjmů – DPPO je v této chvíli 
vyšší, než byla rozpočtována, dále jsme začali kov z kontejneru prodávat za úplatu – do této chvíli si jej 
pan Vilímek z Olešnice pro mne z nepochopitelných důvodů odvážel zdarma, neplatil ani žádný nájem 
za poskytnuté prostranství, dále přišla dotace na přechod a prodejnu a a byl provedený prodej pozemků 
Sokolu. Na výdajové straně je zde největší položkou mzdy účetní. 
Rozpočtové opatření je přílohou č. 5 tohoto zápisu. 
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Rozprava:  --- 
Návrh byl přijat: ZO bere na vědomí rozpočtové opatření 5/2023. 
 

8. Rozpočtové opatření 6/2023. 
Předsedající: Na straně výdajů jsou zde odborné služby fi Axiom, je nutné navýšit výdaje na nákup 
materiálu, kde se promítla oprava návsi v Radostovicích. Nejvyšší částkou je průtoková dotace ZŠ 
s názvem J.A.Komenský. 
Rozprava:  --- 
Předsedající dala hlasovat. 

O návrhu členové zastupitelstva hlasovali takto: Jmenovitě: 

Pro: 7 Všichni přítomní 

Proti: 0  
Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.6/2023. 
 

9. Různé 
Předsedající dává na vědomí zastupitelům a občanům: info o stavu finančních prostředků, úroky 
z vkladů: 

Banka Úročení 
Stav fin. prostředků                        

k 21. 9. 2023 
Výnos/ 9.měs. 

Očekávaný 
výnos 

Úrok 
k datu TV 

Česká spořitelna, běžný účet 0,00% 310 196,00 Kč 30,48 Kč     

Česká národní banka, běžný účet 0,00% 37 881,26 Kč  -   Kč      

Česká národní banka:  
termínované vklady 

    453 500,00 Kč   zář.23 

 na 12 měsíců 5,10% 700 000,00 Kč   36 750,00 Kč kvě.24 

 na 12 měsíců 5,10% 3 500 000,00 Kč   178 500,00 Kč čvc.24 

na 6 měs. 5,00% 12 300 000,00 Kč   307 500,00 Kč bře.24 

ČSOB, běžný účet 0,00% 79 303,31 Kč  -   Kč      

ČSOB, spořící účet 4,38% 1 368 926,51 Kč 65 198,71 Kč     

ČSOB, na TV 1 měsíc 6,00% 5 000 000,00 Kč 202 499,98 Kč     

Pokladna   3 642,00 Kč       

Celkem   23 299 949,08 Kč       

    
čistý výnos po zdanění - 

úroky 
721 229,17 Kč     

 
Další informace: info o dění a připravovaných projektech: 
 
• ZO bere na vědomí závěrečné účty a účetní závěrky DSO Bělá, DSO Dřížná, VS Císařská studánka a 

Mikroregion Rychnovsko. 
• V průběhu léta proběhla archivace obecních dokumentů. Koncem tohoto června nám ze Státního 

okresního archivu v Rychnově nad Kněžnou (SOA RK) přišlo upozornění, že do poloviny září 2023 je 
nutné archivovat dokumenty od r.1998 do 2012 pod pokutou 200.000,-Kč. Archivování na obci se 
naposledy provedlo v r.2008 a tehdy archivovaly se materiály do r.1998. Archivace by se měla 
provádět co 5 let. Mělo se tedy archivovat v r.2018, byli jsme nyní 5 let pozadu. Proškolení na 
archivnictví dle evidence na obci v minulosti proběhla, ale nikdo archivaci neprovedl. 
V průběhu archivace bylo zjištěno, že ani dokumenty určené ke skartaci z minulého období 
(tj.do r.1998) nebyly skartovány (odneseny a zlikvidovány).  
V současnosti je archivace hotová. Dne 4.9.2023 tady byl pověřený archivář z SAO RK p.Vyskočil, 
převzal si dokumenty (typ A = archivace). Všechno ostatní (typ S = skartace, typ V = výběr z A a 
S po uplynutí skartační lhůty), tj.to, co mělo být skartováno za roky 1990-98 (z předešlé archivace), 
za roky 1999-2008, do r.2012 typ A, S, V 10-ti leté lhůty a do r.2017 A, S, V 10-ti leté lhůty bylo 
skartováno. Veškeré dokumentace týkající se staveb soukromých, staveb naší obce, historické 
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dokumenty a dokumentace k dotacím jsou ponechány v našem archívu. Celá záležitost nám zabrala 
8 týdnů práce dvou lidí - od 29.6. do 2.9. jsme přebraly se, srovnaly a odvezly kolem 500kg 
dokumentů, vyčistily oba archívy. Na skartaci se potom podílely i naše TS. Bylo to velmi náročné, 
mnoho dokumentů bylo na kupách vůbec neroztříděných a zasloužíme si všichni pochvalu. 

• Pokácení lípy na středu obce Lično. Dne 22.srpna 2023 došlo vzhledem k havarijnímu stavu lípy 
v centru obce Lično k jejímu pokácení. Lípu velkolistou, vysázenou v roce 1918 u příležitosti vzniku 
Československé republiky, jsme se snažili zachránit, ale bohužel bouřka 17.8.23 přinesla odhalení 
velkého poškození stromu uvnitř. Z bezpečnostního důvodu jsme tedy museli přikročit k tomuto 
radikálnímu řešení. Stromy se snažíme v naší obci vysazovat a obnovovat, takže samozřejmě budeme 
nyní řešit i toto prostranství, abychom důstojně navázali na historii. 

• Parcely u benzinky: Už mají na Státní pozemnkový úřad (SPÚ) zpracovaný první posudek na pozemek 
p.č.3655/2 ve výši cca 150tis.Kč, posudek HOZ (hlavní odvodňovací zařízení) – kanalizace na p.č. 3000 
(ve vl.obce) ve výši cca 125tis.Kč a příkop na pč.č.3655/2 ve výši 55tis.Kč, který je hotový, ale 
ing.Kašpírková (SPÚ Praha) k němu měla výhrady, tak se předělává, cena by se měla snížit, je větší 
opotřebení a do týdne by měl být. Možná se mi podaří nechat ještě SPÚ opravit dvě vpusti – propadlý 
asfalt před panely. Aquaservis udělal v úterý prohlídku, nafotili stav a pošlou odborný posudek – pak 
začnu jednat s SPÚ o opravě dvou vpustí ještě před koupí. 

• Veřejné osvětlení (VO): 25.9.23 proběhne jednání s fi Hexagon HK – mohli by nám navrhnout 
optimalizaci v rámci programu Zelená úsporám. Projekt na rozšíření VO v obcích by měl být 
zpracovaný do konce roku. 

• Studie návsi – během září jsem zaslala všem zastupitelům návrhy. V pátek 22.9. mám jednání s fi 
Dotace pro obec, aby nám navrhli možnost financování – oslovím i místní firmy jako je Dabona a RDA. 
Zřejmě budou nějaké možnosti dotací v IROP a MMR, ale informace budou až po pátku a zveřejníme 
vše i pro naše občany. 

• V průběhu října a listopadu dojde k dalšímu ozdravnému a výchovnému prořezu lip v Ličně a 
Ostašovicích. Větve budou seštěpkované a štěpka bude použity na plánované výsadby stromů. 

• Dále plánujeme několik dalších aktivit: 
burza nepotřebných věcí na obci – zima 2024, 
revize všech studní ve vlastnictví obce a ajich případnou opravu – jaro 2024, 
obnova kostelní zdi – jaro 2024. 

 
• Společenské akce v obci:  

Případné zhodnocení minulých akcí jako byla Pouť, Posvícení a Pivozáří nechám na organizátorech, 
za mne si zaslouží dík každý, kdo se snaží ve svém volném čase uspořádat akci pro nás všechny. 
Plánované akce: 
říjen   výsadby v Rodinné aleji života, 
sobota 4. listopadu  komunitní sázení ovocných stromů, 
1.víkend v prosinci  rozsvícení vánočního stromku (bude upřesněno), 
neděle 17.prosince adventní koncert. 
Setkání důchodců se plánuje na leden 2024. 

• Zpravodaj vyjde začátkem prosince, uzávěrka je  je 20.11.2023 
ZO bere na vědomí. 
 

10. Diskuse a závěr 
Starostka: otevírám tímto diskusi. 
p.Červinková: Jak to bude letos s velkoobjemovým odpadem? Starotka: Svozy budou, Marius Pedersen 
se mi musí ozvat s termínem – minulý týden ještě neměli naplánované trasy svozů. 
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P.Doležal: Šlo by v Ostašovicích uspořádat rozsvícení stromku? Starostka: Všeobecně není 
z dendrologického hlediska dobře do intravilánu obce sázet jehličnany. Ale rozsvícení stromku  
uspořádáme a zahájíme tradici. 
P.Voda: V minulosti byly studny zmapované, musí na obci být. Starostka: Ano, na obci je studie, my již 
pokročíme, a začneme s opravami a případně i zprovozněním.  
P.Klapal: Areál JZD a sběrný dvůr, zda by nebylo možné? Starostka: I toto již nás napadlo, ale ještě to 
není na pořadu dne. Pro příklad, jak byly v srpnu velké deště, tak nám teče střechou do 6 objektů ve 
vlastnictví: právě objektu JZD, stodoly, hasičárny, fary, hospody č.p.75 a prodejny a i do OÚ. A nejde se 
věnovat všemu najednou. P.Klapal: Pokud tady budou prostory kam se i historicky dělají nějaké hromady, 
tak se tam budou dělat. Starostka: Tento problém tady bude, i když budeme mít sběrný dvůr. 
Místostarosta: Další problém se sběrným dvorem je, že mi do tohoto dvora nemáme přístupovou cestu. 
Budou probíhat jednání, minulé zastupitelstvo nedotlačilo starostu k podpisu smluv s Matrixem, 
nezbývá, než abychom vyřešili i toto. 
Místostarosta: Roubinka v Ostašovicích slouží jako požární nádrž, neše připomínky z tohoto pohledu byly 
do projektu zakomponované. Oslovili jsme zástupce ŠkodaAuto, šlo dy využít i jejich dotačního titulu. 
Možnost udělat z toho i studny. Dělá se toho tady nyní opravdu hodně a mnoho dalších věcí a myslím si, 
že je toho za námi vidět dost a před námi je toho ještě daleko víc. 
P.Řezníček: Trávník před mým domem se již dlouho neudržuje tráva, je tam tráva vysoká 20 cm. Co je za 
problém? Starostka: Myslím, že se seká všude. Jsme na vesnici a osobně si myslím, že 20 cm není na to, 
aby si někdo stěžoval, že nemá posekáno před domem. Nyní v týdnu se sekalo všude po obci, takže i dole 
bude posekáno. Chodí to ve vlnách – je sucho, tráva neroste, zaprší a všude tráva vyroste najednou a 
nejde osekat všude najednou. 
P.Matějka: Před školou do kanalizace teče voda. Starostka: Je to přepad kanalizace ze ZŠ. P. Voda: U ZŠ 
je septik, který když se naplní, tak pomaličku odtéká. 
P.Voda: U nás na potoce jsem ohroženi vodou, malý horní poldr je neudržovaný a zanešený. Zastupitelé 
by měli mít zájem to udržovat. Poldr by měl být vyčištěný a zrovna tak malý rybník – je zarostlý. Koráb: 
Je zarostlý, protože tam nejsou ryby, které čeří vodu. Tím zabraňují růstu zelených rostlin. Starostka: 
V letošním roce se na poldru udělala běžná údržby, osekání, oprava lávky na poldru. Budeme se tomu 
více věnovat příští rok. 
 
Protože již nebyly další příspěvky do diskuse, starostka ukončila diskusi. 
 
Předsedající požádala p.Karla Joukla a Bc. Stanislava Korába o přečtení schválených usnesení. Souhrn 
usnesení je přílohou č. 3. 
 
Poté starostka poděkovala všem zastupitelům a občanům za účast a zasedání ukončila.  
 
V Ličně dne 21. 9. 2023 
 
 
Zapsala:   Jaroslava Kučerová  ……………………………………………………….. 
 
Ověřovatelé:   Ing. Jan Baše   ……………………………………………………….. 
 
                   Bc. Jana Červinková  ……………………………………………………….. 
 
Starostka obce:  Ing. Martina Ludvíková ……………………………………………………….. 
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Přílohy:  č.1 Prezenční listina 

č.2 Pozvánka 
  č.3 Usnesení 

č.4 Rozpočtové opatření 5/2023 v pravomoci starostky 
č.5 Rozpočtové opatření 6/2023 

 


